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PROTOKÓŁ 0012.3.14.2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu  28 listopada 2019 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:12.30-12.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Wojciech 
Marcol – usprawiedliwiony. 
 
Porządek obrad: 
  

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Budżet Miasta na 2020 rok 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2020 rok,  
4. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok , 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki Ruptawa o 
symbolu roboczym R84 w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr VII/72/2007 z dnia 22 marca 2007r., 
opublikowaną w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 96, 
poz. 1942 z dnia 31 maja 2007r. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Jastrzębie-Zdrój w rejonie ul. 
Okrzei o symbolu roboczym R67, przyjętego Uchwałą Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  
Nr XXXV/756/2005 z dnia 8 września 2005r., opublikowaną w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 126, poz. 3155 z 
dnia 17 października 2005r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 
wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
5. Raport z wykonywania zadań oświatowych 2018/2019 
6. Wolne głosy i wnioski 
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7. Przyjęcie protokołu z dnia 16 października 2019 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 

Otwarcia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 
Budżet Miasta na 2020 rok 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2020 rok,  
 
Jarosław Potępa 
 - Proszę przedstawić budżet pod kątem Komisji Edukacji. 
 
Dariusz Holesz 
 - Proszę Państwa do zadań subwencjonowanych w zakresie oświaty będziemy  
dopłacać 30 mln. zł. Trwają prace remontowe w SP nr 17, SP nr 18, SP nr 1.  
 
Anna Hetman 
 - Nawiązując do nowego budżetu miasta należy wspomnieć, że są zabezpieczone 
środki finansowe na projektowanie budynku przy ul. Kaszubskiej na cele 
szkolnictwa specjalnego  - ZS nr 9 i Przedszkola Specjalnego oraz na koncepcje 
przedszkola w Zdroju.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy są przeznaczone środki na remont sali gimnastycznej w SP nr 20? 
 
Maria Pilarska 
 - Była decyzja Sanepidu o malowanie sali gimnastycznej, naprawę oświetlenia 
na sali oraz pomieszczeń przy sali gimnastycznej. Firma lada dzień ma zacząć 
wykonywać prace remontowe. W ramach decyzji była wymiana drzwi 
wejściowych do sali gimnastycznej. Żeby wymienić  drzwi , które są oparte na 
konstrukcji budynku trzeba całe nadproże wykuwać. Sanepid odstąpił od tej 
wymiany.  
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Iwona Rosińska 
 - Otrzymałam telefon od rodziców z SP nr 20, którzy skarżyli się na występujący 
grzyb na sali gimnastycznej. Czy w ramach remontu sali będzie wykonane  samo 
malowanie sali gimnastycznej czy też odgrzybianie? 
 
Maria Pilarska 
 - Przy malowaniu jest zawsze zdzieranie starego  tynku i  malowanie. Mamy 
środek, którym się maluje jako  podkład na odgrzybienie i następnie warstwa 
główna. To nie znaczy, że jeżeli użyjemy podkładu grzybicznego i nowych 
technologii to po jakimiś czasie grzyb się nie pojawi.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Ad. 4 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok , 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki Ruptawa o symbolu roboczym R84 w 
Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr 
VII/72/2007 z dnia 22 marca 2007r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 96, poz. 1942 z dnia 31 maja 
2007r. 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Jastrzębie-Zdrój w rejonie ul. Okrzei o symbolu 
roboczym R67, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój  
Nr XXXV/756/2005 z dnia 8 września 2005r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 126, poz. 3155 z dnia  
17 października 2005r.  

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich 
typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Ad. 5 
Raport z wykonywania zadań oświatowych 2018/2019 
 
Komisja zapoznała się z raportem wykonywania zadań oświatowych.  
 
Ad.6 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja ustaliła, że na posiedzeniu Komisji w grudniu odbędzie wyjazdowe 
posiedzenie do Szkoły Podstawowej nr 20.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Jeżeli ktoś z Państwa wie, że nie będzie mógł uczestniczyć w komisji to proszę 
z wyprzedzeniem dać znać Przewodniczącemu Komisji lub do Biura Rady Miasta.  
 
Ad.7 
Przyjęcie protokołu z dnia 16 października 2019 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.8 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  
Monika Dulewicz        Jarosław Potępa  
 

 


